
Roomburgerpark 
Het inrichtingsvoorstel voor het 
wijksportpark Roomburg van 27 
mei roept bij honderden bewoners 
in de wijk heftige kritiek op. 
Het voorstel voorziet in de aanleg 
van een vierde hockeyveld en tast 
daarmee een groot deel van het 
huidige park aan. De voorgestelde 
groencompensatie - een Tiny Fo 
rest van maximaal 250 mz en een 
vergroening van de Van Vollenho 
venkade -valt weg tegen het grote 
aantal geplande voorzieningen in 
en rond het park: een parkeerter 
rein, een fietsenstalling, een trap 
veld van kunstgras, een Jongeren 
HangPlek, een sportlint voor onge 
organiseerde sportbeoefening, een 
theehuis naast het bestaande club 
huis en de plaatsing van lichtmas 
ten en ballenvangers. De bewoners 
vrezen voor een aanzienlijke ver 
groting van de huidige geluids- en 
lichtoverlast voor de direct omwo 
nenden en voor een verkeerschaos 

als gevolg van de sterke toename 
van het bestemmingsverkeer. 
Een ander bezwaar richt zich tegen 
de buitensporige kosten voor één 
hockeyveld: de eenmalige kosten 
voor de aanleg worden geraamd QP 
meer dan vijf miljoen euro" mw 
dit kunnen worden vermeerderd 
met 1,5 miljoen voor de afschrijving 
van de twee bouwkavels naast de 
Lorentzschool. Daarboven op ko 
men de jaarlijks terugkerende 
onderhoudskosten. Vreemd is dat 
noch de overlast van het wijksport 
park noch de financiering ervan in 
het voorstel worden onderbouwd. 
Jeanette de Bolster, Leiden 

Roomburgerpark (2) 
Het is Pinksteren 2020, de zon 
schijnt, vogels fluiten, er wordt een 
balletje getrapt op het schoolplein, 
af en toe hoor je een enthousiaste 
schreeuw, er zijn spelende kinde 
ren en wandelaars lopen langs voor 
hun rondje door het park. 
Dit jaar geen Pimm's toernooi van 
de hockeyclub in de wijk, geen 
herrie, geen omroepinstallatie, 
geen overlast van beschonken 
leden. 
Ik lees het concept inrichtingsvoor 
stel voor een wijksportpark in het 
Roomburgerpark. 
Een ambitieus plan voor een extra 
hockeyveld met kunstgras op de 
plaats van de speeltuin, de speel 
tuin moet daarvoor geheel worden 
opgeschoven richting de vijver, er 
komen verbindingsbruggeties en 
fietspaden, een athletic skills mul 
ticourt, er blijft weinig over van 

het besraande groen. 
Hier wordt een mooi park met vele 
grote waardevolle bomen opgeof 
ferd, ter compensatie is er een 'tiny 
foresr' ingetekend, het enige echte 

. groen in dit concept. Op de oor 
spronkelijke bouwkavel naast de 
Lorentzschool, dat forest zal dan 
wel heel tiny blijven denk ik dan 
met 1000 kinderen, een hangplek 
voor jongeren en een multiveld 
voor georganiseerde en ongeorga 
niseerde sporters. 
En wat gaat dat ons als burgers 
kosten, de schatting is meer dan 5 
miljoen, dat zal ongetwijfeld over 
schreden worden en daarbij opge 
teld nog de kosten voor het onder 
houd. 
Een heikel punt zeker nu er in ons 
land een crisis is door de corona 
pandemie. 
Over de veiligheid en de verkeers 
druk door het afsluiten van een 
belangrijke straat voor dit plan 
moet nog een onderzoek worden 
gedaan, als bewoner hou ik mijn 
hart vast. 
Pinksteren 2.020, het is avond, het 
is rustig in de straat, de bomen in 
het park ruisen, in de schemering 
vliegen vleermuizen, de merel 
zingt zijn lied, er lopen drie egels 
te scharrelen in het groen. 
Ik hoop dat de raadsleden een wijs 
besluit nemen. 
L. Meus, Leiden 


